



Referat fra bestyrelsesmøde
Onsdag d. 07/05 2025 kl. 18.00
Bestyrelseslokalet kvarterets gård

Afd. 12.

Afbud:

Næste Møde 04/06 2025

Referent: Susanne.

1. Godkendelse af ref.

Underskrives på næste møde

2. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen er godkendt.

3. Bestyrelsen.

Solceller:

Jimmi har modtaget et tilbud fra administrationen på opsætning af solceller v/Vangen 117 og Arkildsdal. Dette var sendt på mail til afdelingsbestyrelsen. Vi godkendte tilbuddet, så Jimmi giver besked til administrationen om at gå videre med det som et pkt. på dagsordenen til beboermødet.

Repræsentantskabsmøde:

Jimmi ville bare lige forhøre sig, om bestyrelsen havde tilmeldt sig til repræsentantskabsmødet tirsdag d. 13/5 kl. 18.00.

Indvielse af sundhedshuset:

Jimmi havde modtaget en invitation til indvielsen af det nye Sundheds – forenings- og kvarterhus i Løvvangen (v/Bowling Hallen) mandag d. 2/6 kl. 17-18.

Huset kommer til at rumme en række funktioner såsom læge-, sygepleje-, - og børnetandlægeklinik.

Vaskeplader:

Jimmi er blevet varskoet om at der nok kommer store afgifter pålagt fra kommunen pr. vandtilslutning. Derfor er processen med at nedlægge vaskepladserne blevet fremskudt til at gå i gang hurtigst muligt.

A. Opfølgning.

Trappevask:

På grund af forespørgsel fra en beboer hvordan reglerne er omkring trappevasken, så har Jimmi henvendt sig til administrationen og fået på skrift at der bliver vasket trapper 1 gang om måneden i Vinterhalvåret. Hver 14. dag om sommeren (2 gange om måneden)

4. Arbejdsopgaver.

Nye beboere:

Jimmi har ikke modtaget en ny liste fra administrationen.

Sammen om solsidan:

Der bliver lavet en indbydelse – Jimmi havde modtaget en mail samme dag, vi afholdt møde – Det bliver afholdt mandag d. 19/5 kl. 17-19 – klubberne inviteres sammen med Boligselskabet af 1944.



Referat fra bestyrelsesmøde
Onsdag d. 07/05 2025 kl. 18.00
Bestyrelseslokalet kvarterets gård

Afd. 12.

Afbud:

Næste Møde 04/06 2025

Referent: Susanne.

5. Kvarterets Hus.

Der er brugermøde mandag d. 12/5 kl. 10.00.

Afdelingsbestyrelsen snakkede om forskellige ting, som vi gerne ville have svar på – Leo/Toni deltager og tager det med.

6. Fremtidige arrangementer.

Fest og Farver:

I uge 20 kommer der et ekstra stik i blok 9 til el.

Der er booket musik – Jimmi kontakter en beboer, som plejer at have en mad-bod, om hun er klar igen. – Hop Hans er bestilt og klar til at levere arbejdskraft til Forlystelser, så vi skal bare sørge for frivillige til hoppeborge og vores boder.

Juletræsfeest:

Toni og Jimmi kontakter bankoklubben for at forhøre sig om lokationen for arrangementet – hvor skal det afholdes m.m.

7. Orienteringer herunder beslutninger:

A. Formand.

Intet.

B. Kasserer.

Økonomi:

Toni havde sendt et budgetforslag til bestyrelsen inden mødet, som blev godkendt.

Iflg. Toni har vi haft overskud af vores budget fra sidste år, så vi har sparet på vores beboeres penge.

C. Aktivitetsudvalg.

Bente har afsendt afslag til Billard klubben på deres ansøgning om klæde igen til næste år – da de har fået klædet betalt i 2025. – så de kan ikke få klædet betalt fuldt ud, før i år 2027.

D. Legepladsudvalg.

Intet.

E. Organisationsbestyrelsen

Der har været rejsegilde i Gandrup.

F. Bordet rundt.

Ib vil gerne, at bestyrelsen sender et forslag til administrationen om at kigge på ændring af indgangsdøre v/kældre, så det bliver nemmere at få sin cykel ind i kælderen – enten en ny pumpe el at der sættes tid på eksisterende pumpe, så den holdes åbent noget længere end nu.

Mødet slut kl. 20.30.



**Referat fra bestyrelsesmøde
Onsdag d. 07/05 2025 kl. 18.00
Bestyrelseslokalet kvarterets gård**

Afd. 12.

Afbud:

Næste Møde 04/06 2025

Referent: Susanne.

Jimmi Hansen

Bente Mørk

Susanne Kristensen

Toni Lundager

Leo Kristensen

Ib Keller

Merete V. Petersen

Charlotte Aagaard